
 

Besluitenlijst Gemeenteraad 
Datum 19-09-2024 
Tijd 18:00 - 20:30 
Locatie Raadzaal 
Voorzitter Mw. Y.F.W. Hoogtanders (burgemeester) 
Aanwezigen Aijiththan Loganathan,  Angela Sanders,  Anouk Dolmans,  Aschwin 

Verheijden,  Bart Cochet,  Ben Peters,  Bert Achten,  Britt Pasaribu,  Carla de 
Groot,  Danny Danker,  Dré Peters,  Ernest Oele,  Faruk Aslankurt , Dirk 
Franssen (wethouder), Yolanda Hoogtanders (burgemeester),  Inge 
Hodselmans,  Jan-Nick van der Broek,  Jonathan Felix,  Jorge Wolters 
Gregorio,  Jos Tobben,  Kay Beek,  Laura Tegels,  Leon Coenen,  Loes Strous,  
Marianne Smitsmans – Burhenne (wethouder),  Mark Schlicher,  Niek 
Geraedts,  Patricia Vaessen,  Resi Coumans,  Ron Piepers,  Shano Shaában, 
Felix van Ballegooij (wethouder), Jos van Rey (wethouder), Jos Vervuurt 
(griffier) en Vincent Zwijnenberg (wethouder). 
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Opening 
De voorzitter opent de vergadering. 
In memoriam L. Imkamp. 
De voorzitter deelt mede dat het morgen een jaar geleden is dat zij als 
burgemeester van Roermond is geïnstalleerd. Vanwege dit heuglijke feit is er 
een traktatie voor alle aanwezigen! 
De voorzitter brengt in herinnering dat Jos van Rey op 3 september 1974 voor 
het eerst is geïnstalleerd als lid van de gemeenteraad van Roermond. Hij is nu 
dus 50 jaar actief in het openbaar bestuur, van harte proficiat! 
De voorzitter leest een brief voor waarin wethouder Jos van Rey aankondigt na 
de algemene beschouwingen op 7 november 2024 ontslag te nemen als 
wethouder.  De brief van wethouder van Rey is bijgevoegd.    
Afmeldingen: Sabine Maas (LVR), Turgut Celebi (LVR), Michael Kalthoff (D66). 
Trekking stemmingnummer 22: Angela Sanders-Meuter 
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Vaststellen van de agenda 
Punt 9 kan, na mededeling van D66, als hamerstuk worden afgedaan. 
Punt 11 wordt behandeld na punt 7 en vóór punt 8.  
De raad stelt de agenda vast. 
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Besluitenlijst vorige raadsvergadering 
De raad stelt de besluitenlijst van 4 juli 2024 vast. 
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Ingekomen brieven voor de raad van 19 september 2024 
De raad stelt de behandelwijze van de ingekomen brieven vast, rekening 
houdende met de volgende opmerkingen: 
GL: brief 114 naar cie. RU, brief 161 naar cie. BS, brieven 113 en 116 naar cie. 
BM 
LVR: brief 154 naar cie. BS  
PvdA: brief 161 naar cie. BS 
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HAMERSTUKKEN 
 

5.a 
 

Vaststelling bestemmingsplan ‘Heide 57 te Swalmen’ 
Het bestemmingsplan Heide 57 te Swalmen is niet in de commissie Ruimte 
behandeld, maar kan rechtstreeks naar de raad aangezien er geen zienswijzen 
zijn ingediend. 
Voorstel aan de raad om: 
1. de analoge versie van het bestemmingsplan ‘Heide 57 te Swalmen’ ten 
opzichte van het ontwerpbestemmingsplan gewijzigd vast te stellen conform 
de bij dit raadsbesluit gevoegde toelichting, regels en verbeelding;  
2. de digitale versie van het bestemmingsplan ‘Heide 57 te Swalmen’ (IMRO 
code: NL.IMRO.0957.BP00000331-VG01) ten opzichte van het 
ontwerpbestemmingsplan gewijzigd vast te stellen, waarbij gebruik is gemaakt 
van een gecombineerde ondergrond Grootschalige Basiskaart Roermond (GBKR) 
en kadastrale ondergrond;  
3. geen exploitatieplan vast te stellen voor het onder 1 en 2 genoemde 
bestemmingsplan. 
 

De raad stelt het bestemmingsplan vast. 
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Baton Rouge Jazz City 
Voorstel aan de raad om: 
1. een ontwerp-positief advies af te geven ten aanzien van de aangevraagde 
omgevingsvergunning voor het bouwplan Baton Rouge in Jazz City te 
Roermond, en;  
2. dat indien naar aanleiding van de terinzagelegging van de ontwerp-
omgevingsvergunning geen zienswijzen worden ontvangen en de 
omgevingsvergunning niet wijzigt ten opzichte van de 
ontwerpomgevingsvergunning, het positieve advies geacht wordt definitief te 
zijn verleend. 
 

De raad stelt het besluit vast conform het voorgelegde concept. 
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BESPREEKSTUKKEN 
 

7.a 
 

Aanwijzing griffier 
Voorstel aan de raad om: 
1. de aanwijzing tot griffier van de heer J. Vervuurt met ingang van 1 januari 
2025 in te trekken; 
2. de heer R.M. van der Weegen met ingang van 1 januari 2025 aan te wijzen 
tot griffier. 
 

Voorzitter Niek Geraedts van de werkgeverscommissie licht de keuze voor 
Richard van der Weegen als nieuwe griffier van de Roermondse gemeenteraad 
toe. 
De raad besluit -zonder woordvoering- unaniem tot benoeming van Richard 
van der Weegen als griffier van de gemeenraad per 1 januari 2025. 
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Aanpassing aanvangstijdstip raadsvergaderingen 
Voorstel aan de raad om het in art. 8.2 van het Reglement van Orde genoemde 
tijdstip voor de aanvang van raadsvergaderingen met ingang van 1 januari 
2025 te wijzigen van 18.00 naar 19.00 uur 
 

Woordvoering vindt plaats door SPR, GL, VVD, PvdA en LVR. SPR stemt in met 
19.00 uur als eindtijdstip maar koppelt daaraan het verzoek om het 
eindtijdstip te verplaatsen van 23.00 naar 24.00 uur. LVR vraagt om 
hoofdelijke stemming over het voorstel.   
 
Het voorstel wordt aangenomen met 21 - 7 stemmen. 
Voor 21: Mark Schlicher (LVR), Loes Strous (LVR), Aijiththan Loganathan (LVR), 
Britt Pasaribu (LVR), Inge Hodselmans (LVR), Carla de Groot (GL), Anouk 
Dolmans (GL), Danny Danker (GL), Patricia Vaessen (GL), Bart Cochet (GL), Kay 
Beek (CDA), Faruk Aslankurt (CDA), Jos Tobben (DS), Niek Geraedts (DS), 
Angela Sanders (DS), Ernest Oele (VVD), Jonathan Felix (VVD), Laura Tegels 
(D66), Ron Piepers (PvdA), Aschwin Verheijden (PvdA) en Jorge Wolters Gregorio 
(SP).  
Tegen 7: Dré Peters (LVR), Ben Peters (LVR), Bert Achten (LVR), Shano Shaaban 
(LVR), Jan-Nick van der Broek (CDA), Léon Coenen (SPR), Resi Coumans (SPR). 
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Kansrijke Peuter- en Kleutertijd 2024-2027 
Voorstel aan de raad om de beleidsnotitie Kansrijke Peuter- en Kleutertijd 
2024-2027 vast te stellen. 
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De raad stelt het besluit -zonder woordvoering- vast conform het voorgelegde 
concept. 
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Op weg naar een nieuw eigenaarschap voor Westrom 
Voorstel aan de raad om: 
1. kennis te nemen van de bijgevoegde notitie “Op weg naar een nieuw 
eigenaarschap voor Westrom”;  
2. in te stemmen met de overname door de gemeente Roermond van de 
uitvoeringsorganisatie van Westrom per 1 januari 2025 onder de voorwaarden 
zoals opgenomen in de bijgevoegde notitie;  
3. geen zienswijze in te dienen ten aanzien van het voornemen van het 
algemeen bestuur van Westrom om haar uitvoeringsorganisatie per 1 januari 
2025 over te dragen aan de gemeente Roermond. 
 

Woordvoering vindt plaats door SPR, GL, VVD, PvdA en LVR. Wethouder 
Smitsmans toont zich erg blij met de positieve insteek die de raad kiest. In 
oktober komt een vervolg op dit voorstel in de commissie BS.  
De raad stelt unaniem (28 - 0) in met het voorstel. 
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Aanbevelingen begeleidingscommissie onderzoek Joods vastgoed 
Voorstel aan de raad om: 
1. De aanbevelingen van de begeleidingscommissie naar aanleiding van het 
onderzoek Joods vastgoed over te nemen. 
2. De begroting te wijzigen conform de toelichting op de middelen, hiermee is 
een krediet van € 135.000,00 gemoeid. 
3. € 125.000 van het onder punt 2 genoemde bedrag in 2024 onder te 
brengen in een door de Nederlands Israëlitische Hoofdsynagoge Limburg 
(NIHS) te beheren fonds op naam, onder de voorwaarde dat: 
a. € 75.000 ten goede komt van door de NIHS te initiëren activiteiten die de 
continuïteit en versterking van het Joods leven in Limburg en Roermond ten 
doel hebben; 
b. € 25.000,- wordt besteed aan in opdracht van de NIHS te verrichten 
achterstallig onderhoud aan de synagoge in de Hamstraat in Roermond; 
c. € 25.000,- is bestemd voor door de NIHS te initiëren educatieve projecten 
met als doel het op peil houden van de kennis en het collectieve geheugen (van 
de Joodse cultuur en de Shoah). 
4. € 10.000 van het onder punt 2 genoemde bedrag te bestemmen voor het 
oprichten van een collectief monument voor de Sinti-slachtoffers bij de Kapel 
in ’t Zand. Dit bedrag gaat niet af van bovengenoemd budget, maar komt erbij. 
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Woordvoering vindt plaats door DS, CDA, SPR, GL, VVD, PvdA en LVR. In zijn 
algemeenheid worden er positieve opmerkingen over het voorstel gemaakt, 
ook over de aanpassingen die na de commissiebehandeling nog in het voorstel 
zijn doorgevoerd. Er wordt aandacht van het college gevraagd voor de 
problemen rond de (fianciële) continuïteit van de jaarlijkse Sintibedevaart.  
Wethouder van Rey zegt namens het college van B&W dat overleg wordt 
gevoerd met het Rijk over de financiële problemen rond de organisatie van de 
jaarlijkse Sinti-bedevaart. Burgemeester Hoogtanders is overtuigd van het 
belang van de Sinti-bedevaart in Roermond en zal zich inspannen om als 
gemeente ook in de toekomst financieel te blijven bijdragen, samen met Rijk 
en provincie. Wethouder van Rey zegt persoonlijk erg begaan te zijn met het 
onderwerp van het onderzoek en zich hier in de toekomst -ook als hij geen 
wethouder meer is- voor te willen blijven inzetten. 
Het voorstel wordt met algemene stemmen (28 – 0) aangenomen.  
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Ruimtelijk Economisch Kader Horeca Roermond 
Voorstel aan de raad om: 
1. het Ruimtelijk Economisch Kader Horeca Roermond vast te stellen conform 
bijgevoegd voorstel. 
2. de nota integraal horecabeleid Gemeente Roermond 2007 in te trekken. 
 

Woordvoering vindt plaats door DS, D66, SPR, CDA, GL, PvdA, VVD en LVR. D66 
dient een amendement in.  
Reagerend op de woordvoering vanuit de raad deelt wethouder Franssen mede: 
1. dat het college verheugd is over de positieve opstelling van de 
woordvoerders; 
2. het als een gemis te ervaren dat er voor de jeugd in Roermond geen 
discotheek is; 
3. het horeca-overleg terug in het leven wordt geroepen; 
4. dat het college binnenkort zal spreken over de koers met betrekking tot 
terrassen. Ook over vastelaovend zal een koersbepaling plaatsvinden; 
5. de art.43-vragen van GL/PvdA over Duitse grenscontroles worden 
beantwoord;  
6. het college ontraadt het amendement van D66, naast bezwaar op de inhoud 
zou dit vertragend werken; 
7. als het college merkt dat er bepaalde ontwikkelingen zijn die om bijstelling 
vragen, zal de raad hierover per raadsinformatiebrief worden geïnformeerd.  
Indiener D66 kondigt aan het amendement aan te houden.  
Het voorstel van het college wordt met algemene stemmen (28 -0) aanvaard. 
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Opvang Oekraïense ontheemden bij Hotel Nero 
Voorstel aan de raad om een positief advies af te geven ten aanzien van de 
aangevraagde omgevingsvergunning voor het tijdelijk gebruik van NERO Office 
Hotel aan de Kapellerpoort 1 in Roermond ten behoeve van opvang van 
Oekraïense ontheemden. 
 

Wethouder Zwijnenberg verlaat de zaal omdat hij woont op de Kapellerlaan, in 
de nabijheid van hotel Nero. 
Woordvoering vindt plaats door DS, SPR, GL, LVR en PvdA.  
Wethouder van Rey deelt namens het college van B&W mede: 
1. dank voor de door de raad geboden mogelijkheid om dit stuk al vanavond te 
behandelen; 
2. de Veiligheidsregio Limburg Noord krijgt per 1 januari 2025 een hogere 
taakstelling voor opvang van Oekraïners. Dit zal ook gevolgen hebben voor 
Roermond. Over twee tot drie weken komt hierover een raadsinformatiebrief; 
3. elke veertien dagen komt het kernteam Nieuwkomers bijeen om te 
overleggen over de actuele situatie met betrekking tot de opvang van 
asielzoekers en Oekraïeners.  
De raad stemt unaniem (28 - 0) in met het voorstel. 
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Motie vreemd aan de orde van de dag: Vrouwenstraatnamen in ‘Aan de Vallei’ 
Motie van fractie DS. Mede-indieners: D66, GL, PvdA 
Indiener DS licht de motie toe en leest deze daarna voor. Woordvoering vindt 
plaats door SPR, GL, VVD, PvdA, LVR. Herhaaldelijk wordt gerefereerd aan een 
motie uit 2019 die al opriep tot het toekennen van meer vrouwen-
straatnamen. Wethouder van Ballegooij zegt namens het college de motie te 
kunnen overnemen onder voorwaarde dat het dictum van de motie wordt 
aangepast. Indiener DS deelt na een schorsing mede dat overeenstemming is 
bereikt over een aangepast dictum. Dit komt te luiden als volgt "roept het 
college op: om de straatnaamgeving in de nieuw te bouwen wijk Aan de Vallei 
te wijden aan vrouwen die van betekenis zijn geweest in de geschiedenis van 
de gemeente Roermond". 
De motie wordt met algemene stemmen (28 - 0) aangenomen. 
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Vragen van raadsleden 
Er zijn geen vragen. 
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Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.30 uur. 

 


